
Ανάρτηση στην ιστοσελίδα της Ε.Σ.Κ.Α 

αποφάσεων των Διοικητικών της Συμβουλίων 

 

Διοικητικό Συμβούλιο 12/15-12-2021 

 

Αποφάσεις 

 

 Θ Ε Μ Α  1ο: ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ Δ.Σ. ΥΠ΄ΑΡΙΘΜ.11/25-11-2021 

 

 Επικυρώνεται ως έχει το υπ΄αριθμ.11/25-11-2021 πρακτικό του Δ.Σ. 

 

Θ Ε Μ Α  2ο: ΑΛΛΗΛΟΓΡΑΦΙΑ 

  

 Διαβάζεται η αλληλογραφία και ενημερώνεται το Δ.Σ. 

 

........................................................................................................................................ 

 

Θ Ε Μ Α  3ο:.ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΠΡΟΕΔΡΕΙΟΥ ΣΕΔΚΑ ΓΙΑ ΘΕΜΑΤΑ ΔΙΑΙΤΗΣΙΑΣ 

ΜΕ Δ.Σ  ΕΣΚΑ 

 

 Πραγματοποιήθηκε συνάντηση μεταξύ του Δ.Σ της ΕΣΚΑ και του νέου 

Προεδρείου του Σ.Ε.Δ.Κ.Α. Από το Προεδρείο παρευρέθησαν οι κ.κ. Λαζόγκα 

Γεωργία (Γενική Γραμματέας), Σκούτας Λεωνίδας (Β' Αντιπρόεδρος), Ζιώγας 

Αλέξανδρος (Ειδικός Γραμματέας), Ζακεστίδης Κωνσταντίνος (Ταμίας), Γερός 

Βασίλης (μέλος) και Κούλης Χαράλαμπος (μέλος). Στην διαλογική συζήτηση, 

τέθηκαν τα εξής θέματα: 

 α. Να κοινοποιούνται οι ποινές των σωματείων στον Σ.Ε.Δ.Κ.Α 

 β. Να καλούνται σε απολογία τα σωματεία που ανεβάζουν δημοσιεύσεις στα 

μέσα κοινωνικής δικτύωσης με υβριστικό περιεχόμενο προς τους διαιτητές. 

 γ. Να πραγματοποιηθεί συνάντηση μεταξύ του Σ.Ε.Δ.Κ.Α και των σωματείων 

χωρισμένα κατά γεωγραφικές περιφέρειες προκειμένου να ενημερωθούν οι 

προπονητές για επιμορφωτικά σεμινάρια -κανονισμών διαιτησίας. Για το εν λόγω 

θέμα προτάθηκε η συνάντηση να γίνει το καλοκαίρι πριν την έναρξη των 

πρωταθλημάτων, και ει δυνατόν μέσω zoom για την αποφυγή συνωστισμού λόγω 

κορονοϊού. 

 δ. Να πραγματοποιούνται τα ανεξάρτητα πρωταθλήματα-τουρνουά υπό την 

επίβλεψη του Συνδέσμου. Στην πρόταση αυτή ο Σύνδεσμος ενημερώθηκε ότι 

προβλέπεται τα εν λόγω ανεξάρτητα να διεξάγονται υπό την αιγίδα της Ε.Ο.Κ. 

 ε. Να δημιουργηθεί εφαρμογή (application) ενημέρωσης σκορ και αποστολής 

ηλεκτρονικού φύλλου αγώνα από τους διαιτητές, πρόταση που έλαβε θετικής 

ανταπόκρισης από το Δ.Σ της Ε.Σ.Κ.Α. 

 στ. Να αυξηθούν τα οδοιπορικά έξοδα των διαιτητών για τους αγώνες, καθώς 

τα ήδη υπάρχοντα οδοιπορικά οδηγούν στο να φεύγουν οι διαιτητές από τον 

Σύνδεσμο και να διαιτητεύουν μόνο σε ανεξάρτητα, μειώνοντας έτσι τον αριθμό 

μελών του Συνδέσμου και την έλλειψη διαιτητών για κάλυψη αγώνων της Ένωσης. 

 ζ. Να κατατεθούν τα οφειλόμενα από την Ε.Ο.Κ οδοιπορικά των διαιτητών-

μελών από το 2009 έως και 05/2011. Στο ζήτημα αυτό, τα μέλη του Σ.Ε.Δ.Κ.Α 

ενημερώθηκαν ότι η Ομοσπονδία έπαψε να στέλνει στην Ένωση επιχορήγηση για την 

καταβολή των οδοιπορικών, οπότε θα πρέπει ο Σύνδεσμος να υπολογίσει τα 



οφειλόμενα ποσά σε περίπτωση που υπάρξει απόφαση καταβολής του από την Ε.Ο.Κ. 

  

 

 

Θ Ε Μ Α  4ο: ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΩΝ   

ΑΝΔΡΩΝ-ΓΥΝΑΙΚΩΝ ΥΠ΄ΑΡΙΘΜ.3/14-12-2021 

 

 Επικυρώνεται ως έχει το υπ΄αριθμ.3/14-12-2021 πρακτικό της Επιτροπής 

Πρωταθλημάτων Ανδρών-Γυναικών. 

 

Θ Ε Μ Α  5ο: ΘΕΜΑΤΑ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΩΝ ΑΝΔΡΩΝ-ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

 

 Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα της Επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών-        

Γυναικών. 

 

Θ Ε Μ Α 6ο: ΘΕΜΑΤΑ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΩΝ ΑΓΟΡΙΩΝ 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα της Επιτροπής Πρωταθλημάτων Αγοριών. 

 

Θ Ε Μ Α  7ο: ΘΕΜΑΤΑ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΩΝ ΚΟΡΙΤΣΙΩΝ 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα της Επιτροπής Πρωταθλημάτων Κοριτσιών. 

 

 

Θ Ε Μ Α  8ο: ΕΙΣΗΓΗΣΕΙΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΠΙΤΡΟΠΗ MARKETING 

 

 Πραγματοποιήθηκε παρουσίαση από το μέλος της Επιτροπής Marketing κ. 

Φαράζογλου σχετικά με το πλάνο προώθησης της Ένωσης και με προτάσεις για 

χορηγίες,οι οποίες δεν θα συμπίπτουν με αυτές της Ε.Ο.Κ . 

Ο κ. Φαράζογλου αφού προέβη σε μια αρχική παρουσίαση της δομής της 

Ε.Σ.Κ.Α, έθεσε τις προτάσεις του σχετικά με την αναβάθμιση των μέσων κοινωνικής 

δικτύωσης-προβολής της Ε.Σ.Κ.Α (site & facebook) και της ύπαρξης live 

αναμετάδοσης των αγώνων.  

 

Θ Ε Μ Α  9ο: ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΟ ΑΓΟΡΙΩΝ-ΚΟΡΙΤΣΙΩΝ 

 

 Ο Επικεφαλής της Επιτροπής Αναπτυξιακού Αγοριών κ. Νίκος Βαρελάς 

ενημέρωσε το Διοικητικό Συμβούλιο ότι θα κληθούν 52 αθλητές γεννημένοι το 2007 

στις 27 Δεκεμβρίου σε δύο γήπεδα (ΚΛ. Νήαρ Ηστ και 2
ο
 Λύκειο Αμαρουσίου) ώστε 

να τους δουν οι υπεύθυνοι Αναπτυξιακού της Ε.Ο.Κ. 

 

 

Θ Ε Μ Α 1Οο: ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ -ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 

 

 

 

Γ. Παρουσία υπαλλήλων ΕΣΚΑ στην συνεδρίαση 
 

Κατά την διάρκεια της συνεδρίασης, οι υπάλληλοι της Ένωσης έθεσαν θέμα 

εκτός ημερήσιας διάταξης την καταβολή του δώρου Χριστουγέννων. Οι υπάλληλοι 



απεύθυναν ερώτηση προς το Διοικητικό Συμβούλιο για τον λόγο που δεν θα τους 

καταβληθεί το δώρο Χριστουγέννων. Το Δ.Σ παρουσίασε το έγγραφο που 

κοινοποιήθηκε από την Ε.Ο.Κ σχετικά με την απόφαση μη καταβολής δώρων και 

επιδομάτων αδείας στους εργαζόμενους ομοσπονδιών –ενώσεων θεωρούμενους ως 

υπαλλήλους δημόσιου φορέα. Οι υπάλληλοι με την σειρά τους παρουσίασαν έγγραφο 

με προηγούμενη απόφαση Διοικητικού Συμβουλίου της Ένωσης, στην οποία το Δ.Σ 

είχε αποφανθεί ότι οι εργαζόμενοι δεν εμπίπτουν σε αυτή την διάταξη και ως εκ 

τούτου εγκρίθηκε να τους καταβάλλονται τα δώρα-επιδόματα αδείας. Το εν λόγω 

θέμα αποφασίστηκε να συζητηθεί εκ νέου σε νέα συνεδρίαση. 

 

 


